
Rondvraag 

Datum : 21 september 2021

Onderwerp:  “… omgevingsvergunning van rechtswege verleend …..”

Geacht College,

Voor de derde maand op rij constateert de CDA-fractie dat er omgevingsvergunningen ‘van 
rechtswege’ zijn verleend. Volgens de CDA-fractie is het een falen van ons lokaal bestuur als 
aanvragen niet binnen de voorgeschreven tijd op de geldende eisen of voorschriften zijn 
beoordeeld en met argumenten worden toegekend of afgewezen. Het CDA wil dat onze 
inwoners en ondernemers op gelijke manier behandeld worden.

Het CDA komt tot de volgende vragen:

1. Is het College op de hoogte van de -van rechtswege- toegekende 
omgevingsvergunningen ?

2. Wat is de reden dat er voor de derde maand op rij op deze grondslag een 
omgevingsvergunning wordt toegekend ?

3. Wat heeft het College ondernomen, of gaat het College ondernemen, om deze wijze van 
handelen te voorkomen ? 

Namens de fractie van CDA-Westerveld,
Gerjo Ballast


